
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 15. marts 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål AÅ
Kan ministeren bekræfte, at økonom i Rockwool Fondens forskningsenhed
Anders Bruun Jonassens udtalelse i Jyllands-Posten den 9 marts 2018 ”Det
generelle fald, der har været i antallet af kontanthjælpsmodtagere, kan man
ikke henføre til den reform, der er gennemført” i artiklen ”Økonomer: Løkke
overdriver effekt af kontanthjælpsloftet” er korrekt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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